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-----Oorspronkelijk bericht----- 

Van: Keijzer, M.  

Verzonden: woensdag 11 november 2015 9:52 

Aan: Commissie VWS; Senne M.; Bruins Slot H.; Dik-Faber, C.; Teunissen Ton; Clemens H. 

Onderwerp: Rondvraag PV 

 

Geachte collega's, 

 

Ik ben straks niet aanwezig bij de Procedurevergadering maar wil toch het volgende verzoek 

voorleggen.  

 

Tijdens de Regeling afgelopen donderdag heb ik gevraagd om een debat over autismezorg. 

Dit naar aanleiding van berichtgeving bij het Journaal op 28 oktober jl. over Thijs die autisme 

heeft en inmiddels in een psychiatrisch ziekenhuis verblijft en de berichtgeving over het 

sluiten van logeerhuizen bij de Leo Kannerstichting. Daar was toen geen meerderheid voor. 

Zoals toen door mij beloofd is, vraag ik nu via de procedurevergadering -mede namens Carla 

Dik-Faber- om het inplannen van een AO over autismezorg. De reden hiervoor is dat de 

agenda van het wetgevingsoverleg Jeugd al heel vol is en die onderwerp specifieke aandacht 

behoeft.  

 

Met vriendelijke groet, 

Mona Keijzer 

 

CDA Lid Tweede Kamer 

 


